

Aika: 30.5.2017  
kello 18:00

Paikka: Rakentajanaukio 4  
02150, Espoo

Läsnäolijat: Anton Närekorpi, puheenjohtaja  
Heidi Kaukinen, sihteeri  
Erik Jaatinen  
Ida Tasa  
Iiro Lindgren  
Samuel Viitikko  
Silja Yli-Juuti

## 1. KOKOUKSEN AVAUS

1.1 Anton Närekorpi julisti kokouksen avatuksi ajassa 20:04.

## 2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

2.1 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

## 3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN

3.1 Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

## 4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN

4.1 Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

## 5. ILMOITUSASIAT

### 5.1 Kuulumiskierros.

5.1.1 Viitikko: Kuuluu hyvää ja töissä on kivaa.

5.1.2 Jaatinen: Kuuluu hyvää ja tää viikko Uudellamaalla duunis.

5.1.3 Tasa: Kuuluu hyvää. Pikkuhiljaa alkaa aikataulu helpottaa.

5.1.4 Yli-Juuti: Vähän väsyttää ja Guild Guide ei ole vielä valmis. Tulkaa kaikki pelaamaan kesäpesistä torstaisin 18-20 Tuuliniittyyn.

5.1.5 Kaukinen: Ihan jees.

5.1.6 Hyvää kuuluu ja huomenna on vapaapäivä. Jenni tulee sunnuntaina kotiin.

## 6. JÄSENASIAT

### 6.1 Uudet jäsenet.

Ei uusia jäseniä.

### 6.2 Raadin palaute.

Ei palautetta.

## 7. YLEISTÄ

### 7.1 Menneet tapahtumat.

7.1.1 Kehityskeskustelut sujuivat hyvin. Osa oli miettinyt palautteen vastauksia enemmän kuin toiset, mutta palautteet olivat hyviä. Syksyllä uudestaan.

7.1.2 Raadin virkistys oli ja meni hyvin. Ensi kerralla tehdään jotain muuta. Ehdotuksia saa antaa.

- 7.2 Vuosijuhlaedustukset 2017. Ei uusia.
- 7.3 Budjettikatsaus. Muistakaa kaikki täyttää omat tapahtumat budjettityökaluun ennen raadin kesäpäiviä.
- 7.4 Muutto ja budjetti. Juho Jalonen on puhunut, että alustava budjetti muuton ja remontoinnin menoille olisi 10 000 euroa. Summa tulee tarkentumaan myöhemmin, kun muuttotoimikunnan suunnittelijaryhmä antaa oman arvionsa muuton budjetista. Nyt ylipäättänsä on aika alkaa pakkaa ja raati hoitaa kopin pakkaamisen.
- 7.5 Killan kesäpäivät. Jaatinen on tehnyt hienon tapahtumakuvauksen ja kuvan tapahtumaan. Jaatinen on myös tiedustellut paljumahtoisuudesta kesäpäiville. Vielä on epäselvää, olisiko paljulle paikkaa Arkkitehtikillan Majalla.
- 7.6 Nettisivujen päivitys ja vastuut. Kesäkaukkarit nettisivuille. Närekorpi on puhunut Haarasen kanssa, että Haaranen voisi ottaa enemmän vastuuta killan nettisivuista. Nettisivut täytyy saada kuntoon ennen kuin uudet opiskelijat alkavat vieraila niillä.
- 7.7 ENG-alumni 2017. Ehdotuksia alumniksi saadaan kaikilta ENG killoilta. Jokainen raatilainen valitsee yhden alumniehdokkaan googlailun avulla raadin kesäpäiviin mennessä.
- 7.8 Killan saunavuoro. Juho Jalonen lopettaa saunavuoron ja jonkun toisen tulee ottaa saunavuoro, jos nähdään tarpeelliseksi, että killalla on oma saunavuoro. Monet olivat sitä mieltä, että se olisi kiva olla. Uusi saunavuoro tulee merkitä osoitteineen killan tapahtumakalenteriin.
- 7.9 Hopeisten ansiomerkkien ja raatipinssien tilaus. Tilaus tapahtuu Tiina Metson kautta ja Närekorpi on häneen yhteydessä. Raatipinssejä tilataan 44 kappaletta ja hopeisia ansiomerkkejä 20 kappaletta.
- 7.10 AYY:n kalenteri. Lisätään kaikki avoimet tapahtumat kalenteriin: Hermannin, sen sillin ja RILkamat. **Päätös: 105 Hermanninsitsi järjestetään 6.4.2018.**
8. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
- 8.1 Ei uutta asiaa.
9. YRITYSSUHDETOIMIKUNTA
- 9.1 Muuttosponsoroinnit. Suunnittelutoimikunta ideoi paketit ja Tasa hoitaa niiden myymisen.
- 9.2 Killan LinkedIn. Hoidetaan kuntoon ja yritetään saada kaikki kiltalaiset sinne.
- 9.3 Seminaari ei keretty pitämään keväällä, joten sen järjestäminen siirtyy syksylle. Päivämäärä pitää vielä päättää.
- 9.4 Töpsylle täytyy hankkia arvio huollosta ja selvittää, missä Helen on aikaisemmin hoitanut sen.
- 9.5 Enteblogi. Tuotetaan sisältöä Energiateollisuudelle. Tasa ehdotti, että sisällön tuottamisen voisi sijoittaa loppuvuodelle, kun ei ole niin kova kiire.
- 9.6 Syksyn sponsoroinnit. Yhteistyökumppaneita tarvitaan fuksisitseille, puolihermannisiin ja kaukkareihin. Jos tulee mieleen, että tarvitaan muuallekin, niin Tasalle ilmoitus asiasta mahdollisimman pian.

## 10. OPINTOTOIMIKUNTA

- 10.1 Harjoitteluverkoston tapaamisessa 16.5. keskusteltiin harjoittelupassikurssista, miksi osallistujamäärät ovat vähäisiä.
- 10.2 Bachelor's degree steering group 24.5. Nykyään opintosuunnitelmat tulevat voimaan kahdeksi vuodeksi kerrallaan. Koekampus järjestetään 26.10. Viitikko voi viedä ehdotuksia tänne.
- 10.3 Akateeminen komitea 29.5.

## 11. FUKSITOIMIKUNTA

- 11.1 Fuksikapteenin kuulumiset. Fuksiopas etenee hyvällä mallilla.
- 11.2 Fuksiopas. Raatikuvat oppaaseen otetaan kesäpäivillä. Kuvissa lakki ja haalarit.

## 12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA

- 12.1 Maisteri-isoja vielä puuttuu. Yli-Juuti kysyy vielä ammattiaine-kerhoilta löytyisikö heiltä halukkuutta.

## 13. RUUTISET-TOIMIKUNTA

- 13.1 3. lehti on tulossa.

## 14. EXCURSIOTOIMIKUNTA

- 14.1 ENG:in yhteisexcursio YIT:lle järjestetään 30.10.
- 14.2 Kesällä suunnittelussa on ulkoexcursio, pääaineiltama, ympäristöteekkaripäivät, Kotimaan Puolipitkä, FinnMap-excursio ja vielä jokin energia-alan excursio.

## 15. RAHA-ASIAT

- 15.1 Hyväksyttävät korvaustositteet.  
**Päätös: Hyväksytään liitteenä olevat korvaustositteet.**
- 15.2 Kiltahuoneen muuton budjetti.  
Käsiteltiin kohdassa 7.4.
- 15.3 Killan tilin saldo 30.5: 16 052.33 €

## 16. TIEDOTUS

- 16.1 Muutosta tiedottaminen englanniksi tapahtuu huomenna.
- 16.2 Kesätauko alkaa viikon 22 jälkeen.

## 17. AYY JA ITY

- 17.1 Ei uutta asiaa.

## 18. MAIK JA AA-KERHOT

- 18.1 Ei uutta asiaa.

## 19. RIL JA TEK

- 19.1 Ei uutta asiaa.

## 20. M.E.T.A

- 20.1 Kahvit tilataan Heinolta ja YIT hoitaa laskun.

20.2 Kiltahuonevastaavat hankkivat maidon.

20.3 Kiltahuoneen osoitteenmuutoksen myötä osoite täytyy muuttaa sääntöihin sekä kertoa uusi osoite muille killoille, sidosryhmille ja yhteistyökumppaneille. Kaikki mahdolliset laskut täytyy pyytää sähköisenä, jotta ne löytävät perille.

## 21. SEURAAVA KOKOUS

21.1 Seuraava kokous järjestetään tarpeen mukaan.

## 22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

22.1 Anton Närekorpi päätti kokouksen kello 21:43.

VAKUUDEKSI

---

Anton Närekorpi  
Puheenjohtaja

---

Heidi Kaukinen  
Kirjuri-tiedottaja